
 

 

Zápis z jednání 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina č. 8/2015  

konaného dne 12. 11. 2015 
 
Přítomni: 

1. Jan Hyliš 7. Pavel Bárta 

2. Vladimír Černý (předseda) 8. Jan Tourek 

3. Pavel Štefan 9. Petr Fiala 

4. Bohuslav Musil 10. Karel Štefl 

5. Jaroslav Jirků 11. Hana Strnadová (tajemnice) 

6. Radovan Necid  

 
Nepřítomni (omluveni): 

1. Jaroslav Kohout 3. Josef Mach (místopředseda) 

2. Zdeněk Kubát  

 
Hosté: 

1. Libor Joukl (náměstek hejtmana Kraje Vysočina) 

2. Eva Janoušková (ředitelka Sekce ekonomiky a podpory) 

3. Pavel Bartoš (ODSH) 

4. Jiří Antonů (RROS Vysočina) 

5. Tomáš Mátl (technicko správní náměstek a pověřený výrobní náměstek KSÚSV) 

 
Program: 

1. Zahájení jednání a schválení programu 

2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 

3. Projednání materiálů projektu Veřejná doprava Vysočiny + další aktuální informace  

k projektu 

4. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 

5. Projednání požadavků měst a obcí 

6. Různé 

7. Závěr 

 
1. Zahájení jednání a schválení programu 
Vladimír Černý, předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina, přivítal všechny přítomné  
a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že je komise usnášeníschopná. 
Přednesl návrh programu jednání, který byl 9 hlasy schválen. K zápisu z minulého zasedání 
nebyly vzneseny žádné připomínky a byl 9 hlasy schválen. 
 
Vladimír Černý přivítal Libora Joukla, náměstka hejtmana Kraje Vysočina, a Evu Janouškovou, 
ředitelku Sekce ekonomiky a podpory. 
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2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 
Usnesení 017/07/2015/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina souhlasí, aby byl Jiří Antonů, 
zástupce Regionální rady odborových svazů Kraje Vysočina, zván na jednání dopravní komise 
jako stálý host. 

o Usnesení 017/07/2015/DK plněno. 
 
Na příští jednání dopravní komise by mohl být zařazen na základě podnětu Libora Joukla bod 
jednání „Dynamické a mobilní vážení“. 

o Informace o dynamickém a mobilním vážení byla na jednání komise zařazena. 
 
Usnesení 015/06/2015/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina ukládá odboru dopravy  
a silničního hospodářství předložit přehled akcí, které byly spolufinancovány z evropských fondů 
v dopravní infrastruktuře za období 2007 - 2015, s rozdělením na finanční prostředky evropské, 
státní a krajské. Předložit přehled o připravovaných stavbách na příští plánovací období, 
s předběžným odhadem cen. 
Materiál byl na zasedání komise předložen a následně bude členům dopravní komise 
elektronicky rozeslán. 

o Materiál byl členům komise elektronicky rozeslán. Úkol splněn. Na příštím zasedání bude 
materiál podrobně projednán a bude k němu přijato usnesení. 

 
Rozesílání pozvánek členům dopravní komise na výrobní výbor. 

o Členové dopravní komise budou zváni. 
 
Usnesení 018/07/2015/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina projednala materiál A3, A4, 
A5, A15, a schvaluje koncepční materiál A3, A4, A5, A15, a doporučuje radě kraje projednat  
a schválit tento návrh.  
 
 
3. Projednání materiálů projektu Veřejná doprava Vysočiny + další aktuální informace  
k projektu 
Pavel Bartoš seznámil členy komise s dalším postupem prací v rámci projektu Veřejná doprava 
Vysočiny. Postupné připomínkování některých materiálů, jednání např. k problematice tarifů, 
MAP kart, a k problematice vozby v Kraji Vysočina. Na následující zasedání dopravní komise 
bude připraven další materiál k projednání.  
 
Na jednání se dostavil člen komise Pavel Štefan. 
 
Libor Joukl se vyjádřil k průběhu zasedání dopravní komise č. 7/2015 dne 15. 10. 2015. 
Seznámil členy komise se svým stanoviskem k přijatému návrhu koncepce Veřejné dopravy 
Vysočiny (např. nesouhlas s rušením některých zastávek, připomínky k jízdním řádům, chybějící 
ekonomické vyčíslení, úhrada protarifovací ztráty, hrazení clearingu, přestupní uzly). 
 
Vladimír Černý uvedl, že usnesení 018/07/2015/DK bylo přijato s tím, že předložený materiál 
není v konečné verzi a předpokládá se jeho další dopracování na základě připomínek, která 
vyplynou z následných jednání. Matriál byl odsouhlasen jako koncepční, aby mohlo dojít k jeho 
dalšímu projednávání. Dále citoval materiál „Dopravní obslužnost Kraje Vysočina“, který byl 
předložen na zasedání dopravní komise č. 9/2014 dne 4. 12. 2014. Dopravní komise navazuje 
svou činností a prací na to, co bylo na prosincovém zasedání v roce 2014 projednáno a přijato. 
Snahou je nabídnout občanům rovnocennou službu. 
 
Členové komise se v následné diskusi shodli na tom, že usnesením 018/07/2015/DK byl 
schválen pouze koncepční materiál, s tím, že připomínky budou na základě následných jednání 
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zapracovány. Dále byla v diskusi řešena ekonomická stránka navrhované koncepce, 
navrhované jízdní řády a zastávky v určitých úsecích. 
 
Pavel Bartoš se vyjádřil k jednotlivým připomínkám Libora Joukla. Na zasedání dopravní komise 
č. 7/2015 dne 15. 10. 2015 byla členům nabídnuta možnost, že v případě připomínek může být 
uskutečněno mimořádné jednání, na kterém budou jednotlivé připomínky vysvětleny. 
 
Pavle Bartoš na základě podnětu Vladimíra Černého uvedl, že na následném zasedání bude 
předložen členům komise další materiál. Jedním z následně předložených materiálů bude 
ekonomika navrhovaného systému. 
 
Informace o dynamickém a mobilním vážení 
Libor Joukl informoval o vážení ve Velkém Meziříčí a o snaze rozšíření koncepce dynamického 
vážení po celém území Kraje Vysočina. Členům dopravní komise byla předložena statistika 
přestupků od 3. 7. 2015 (statistika počtu přestupků za den). 
Libor Joukl požádal členy dopravní komise, aby k možnosti rozšíření koncepce dynamického 
vážení na území Kraje Vysočina bylo přijato usnesení. 
 
Libor Joukl se omluvil z následného jednání komise. 
 
 
4. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 
Pavel Bartoš podal následující informace: 

- Zajištění dopravní obslužnosti Jindřichohradeckými místními dráhami a.s. (dále jen 
„JHMD“). S JHMD byl podepsán dodatek na prodloužení smlouvy o 10 let  
(do 15. 10. 2024). V rámci smlouvy je uveden dovětek, že do 30. 9. každého 
kalendářního roku v letech 2019 – 2024 předloží JHMD odboru dopravy a silničního 
hospodářství koncept dopravy dle nového jízdního řádu. V případě nesplnění konceptu 
bude mít Kraj Vysočina možnost odstoupení od smlouvy.  

- JHMD podalo návrh na Ministerstvo vnitra ČR na vedení sporného řízení - ve smyslu 
uhrazení prokazatelné ztráty ze smlouvy o závazku veřejné služby. Jediné riziko 
vyplývající ze smlouvy pro objednatele je riziko inflace. 

- Rada kraje přijala dne 30. 6. 2015 usnesení, kterým uložila odboru dopravy a silničního 
hospodářství v případě, že nedojde do 31. 10. 2015 k dohodě o způsobu financování  
a zajištění drážní dopravy po 31. 12. 2019, předložit radě kraj návrh postupu zajištění 
drážní dopravy v Kraji Vysočina po 31. 12. 2019. Z důvodu, že ve výše uvedeném 
termínu k dohodě nedošlo, bude radě kraje dne 18. 11. 2015 předložen materiál  
o možnostech dalšího postupu. Dále bude radě kraje předloženo sdělení Úřadu pro 
ochranu hospodářské soutěže k zajišťování veřejných služeb v železniční přepravě 
cestujících v krajích. 

 
Hana Strnadová informovala o těchto záležitostech: 

- Dynamické vážení (certifikace, zkušební provoz, tvrdý provoz) a možnost dalšího 
rozšíření tohoto systému vážení na další silnice. 

- Mobilní vážení - uzavření další smlouvy na dodání nového mobilního pracoviště, které 
bude předáno darem Policii ČR. Pracoviště by mělo být dodáno do 19. 4. 2016. Otevřená 
možnost jednání o další spolupráci s Policií ČR ohledně vybudování dalších míst 
k vážení. 

- Koncepce rozvoje silniční sítě. Další jednání se uskuteční 27. 11. 2015. Pozvánka na 
jednání bude odeslána členům komise. 

- Probíhá dokončování staveb. Stálý problém zůstává pouze u stavby v Moravských 
Budějovicích (poslední termín zprůjezdnění je 15. 12. 2015). 

- Příprava podání prvních čtyř projektů do nového systému IROPu. 
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- Novela zákona č. 13/1997 Sb., o pozemních komunikacích. Novela zasahuje do činností 
veřejné správy a samosprávy (např. údržba veřejné vegetace v průtazích obcí, stanovení 
místní a přechodné úpravy provozu – stanovení dopravního značení opatřením obecné 
povahy). 

 
 
5. Projednání požadavků měst a obcí 
Obec Ruda 
Vladimír Černý uvedl, že dne 2. 11. 2015 byl Dopravní komisi Rady Kraje Vysočina doručen 
dopis obce Ruda s požadavkem na zodpovězení dotazu ohledně dokončení stavby „Silnice 
II/602 hranice kraje – Pelhřimov, 4. stavba“. 
 
Hana Strnadová seznámila členy komise se situací v obci Ruda. Již řadu let zde oficiálně 
probíhá majetková příprava. Prozatím zbývá 15 vlastníků, kteří nesouhlasí s prodejem, nebo 
požadují vyšší cenu. Stavba bude realizována, s výjimkou úseku, kde není možná dohoda 
s vlastníky pozemků. 
 
Vypracováním odpovědi na zaslaný požadavek obce Ruda byla pověřena Hana Strnadová. 
Odpověď bude rozeslána členům dopravní komise. 
 
 
6. Různé 
Tomáš Mátl podal následující informace o činnosti KSÚSV: 

- Dokončení staveb. Prozatím jsou nedokončeny pouze dvě stavby. Probíhá 
administrování staveb (dodatky, financování, faktury). 

- Rozjetí velkoplošných výsprav výtluků. 
- Běžná údržba v průběhu roku 2015. 
- Podepsána smlouva s ŘSD o údržbě silnic I. tříd. Proběhla kontrola techniky. 
- Problémy spojené s vykazováním výkonů vůči ŘSD za údržbu silnic I. tříd pomocí GPS.  

 
Z následného jednání se omluvil člen komise Jan Tourek.  
 
Usnesení 019/08/2015/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
podporuje 
rozšíření systému dynamického vážení na území Kraje Vysočina a 
doporučuje 
radě kraje schválit zadání na veřejnou zakázku. 
Usnesení bylo přijato 9 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 
Termín příštího zasedání byl stanoven na čtvrtek 10. prosince 2015, od 13.00 hodin. 
 
7. Závěr 
Vladimír Černý poděkoval přítomným členům za účast a ukončil zasedání. 
 
Vladimír Černý 
předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
Hana Strnadová 
tajemnice Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
Zpracovala Lenka Matysová dne 20. 11. 2015. 


